

# TABLE OF CONTENTS

## 目 录

**Dark Matter Is the Energy Field and Qi Field Substance, Similar to the Electric Field and Magnetic Field Substance**  
**(暗物质是能量场气场物质, 类似电场磁场物质)**

B. G. CHANG.....65

**Study on Characters of Dipropyl Phthalate by Quantitative Calculation**  
**(邻苯二甲酸二丙酯的量化计算研究)**

C. H. LIU, Y. C. GUO, Y. LIU, X. W. SUN, Y. LI.....74

**Numerical Simulation of Nonlinear Femtosecond Filamentation: Beam Wavelength Effect**  
**(激光波长对非线性光丝影响的数值研究)**

X. X. ZHANG, X. X. QI.....89

**Noncommutative Quantum Gravity**  
**(非对易量子引力)**

G. LI.....95

**Using the Energy Qi Field Force to Explain the Galaxy Rotation Curve**  
**(用能气场力解释星系自转曲线)**

B. G. CHANG.....107

**Thermal Radiation Research of Silicon Carbide with Periodic Structure**  
**(周期 SiC 结构的热辐射研究进展)**

S. X. SONG, L. M. QI, Z. J. CHEN, Y. YAO, J. S. YU.....115

**Comparison of Theoretical Calculations and Actual Observations of Galactic Rotation Curve**  
**(银河系自转曲线的理论计算与实际观测比较)**

B. G. CHANG.....127

**The Orthogonality of 4-Vector Velocity and 4-Vector Force and Its Applications in Teaching**  
**(四维速度与四维力的正交性及其在教学中的应用)**

H. Y. CUI.....132

**Relativistic De Broglie Matter Wave and Its Application to Dynamic Rabi Flopping in Quantum Transition**  
**(相对论的德布罗意物质波及其应用于量子跃迁 Rabi 振荡过程)**

H. Y. CUI.....139